

# Møtereferat

**Møte:** Tlf møte AU Nord  
**Tid/Sted:** Torsdag 13.02.20 kl 12 - kl 14  
**Tilstede:** Svein Slåtsveen, Bjørn Arne Skoglund, Tone Rubach, Ragnhild Engan, Bente Børsheim, Fred Tore Fagereng, Merethe Sund og Svein Inge Jakobsen  
**Forfall:**  
**Kopi til:** Vara AU Nord, leiargruppe Medlem region Nord og Tor Olav Brandtzæg  
**Referent:** Brit Kari Eidseflot Hauger

Molde, 13.02.2020

Sak nr.	Emne	Ansvar
1	<b>Gjennomgang av årsmelding og rekneskap, basert på plansjeserien til kretsmøta</b> Merethe gjekk gjennom plansjeserien.  <u>Spørsmål/kommentarar:</u> <ul style="list-style-type: none"><li>• Kan vi reversere veksten til EMV-varene? Vi er jo også med på produksjonen av EMV.</li><li>• Kvar hadde Nortura vore dersom vi ikkje hadde produsert EMV?</li><li>• Klarer alle konkurrentane våre å halde kostnadane sine nede? Dei har vel også fleire anlegg?</li><li>• Vi må vere obs korleis vi omtalar Nortura utad, for det påverkar omdømmet vårt.</li><li>• Mange føler dei ikkje når fram internt og difor gjev uttrykk for sin misnøye offentleg.</li><li>• Viktig med utbetaling frå Medlemskapitalkonto. Har vore lova at det skulle verte utbetalt, folk ville følt seg lurt viss ikkje.</li></ul> <b>Vedtak: AU tek orienteringa til orientering.</b>	
2	<b>Sakliste og køyreplan for regionutvalsmøtet 10.03</b> Brit Kari orienterte om forslaget til sakliste og køyreplan.  <u>Innspel/kommentarar:</u> <ul style="list-style-type: none"><li>• Redusere tida på posten årsmelding og rekneskap? Redusere tida til gruppearbeid.</li><li>• Må det vere gruppearbeid? Kan vi ta det i plenum?</li><li>• Gruppearbeid i salen?</li><li>• AU-medlemene kan styre gruppearbeidet.</li><li>• Spørje kva er dei 3 viktigaste kriterier</li><li>• Gruppeinndeling på tvers av dyreslag. Brit Kari deler inn gruppene på førehand.</li><li>• Innleiing 20 min, 35 min gruppearbeid, 20 min oppsummering.</li></ul> <b>Vedtak: Brit Kari jobbar vidare med førebuingane til regionutvalsmøtet.</b>	
3	<b>AU-møtet 09.03</b> Tidspunkt for møtestart vart diskutert.  <u>Innspel/kommentarar:</u> <ul style="list-style-type: none"><li>• Lunsj kl 12.30, møtestart kl 13.15.</li></ul> <b>Vedtak: Møtestart for AU-møtet 09.03 vert kl 13.15.</b>	

---

#### 4 **Ny Giv i kretsarbeidet**

Følgjande tilbakemeldingar frå tlf møta med kretsleiarane:

- 5 Vest-Finnmark ynskjer å vere med
- 10 Balsfjord/Storfjord får ny leiar og nestleiar, ynskjer oppfølging (oppf i 2018)
- 13 ETS + 14 Narvik/Ballangen + 15 Sør-Troms: Nye i kretsutvala, positive til Ny Giv (oppf i 2017)
- 27 Bindal kan tenke seg å delta
- 28 Hattfjelldal positiv

Innspel/kommentarar:

- Vest-Finnmark ynskjer oppfølging
- Litt negativ stemning pga avvikling av bruk i Hattfjelldal, kan gjerne følgast opp saman med Vefsn/Grane.
- Samanslåing av Bindal med Sør-Helgeland? Utfordrande med ferjer.
- Følgje opp Bindal + Sør-Helgeland neste år.
- Oppfordre Bindal og Sør-Helgeland til å samarbeide og invitere kvarandre til sine arr.

**Vedtak: AU Nord ynskjer at det vert jobba med Ny Giv i kretsarbeidet i kretsane Vest-Finnmark og Hattfjelldal + Vefsn/Grane.**

---

#### 5 **Eventuelt**

- Bjørn Arne og Svein Inge informerte om status for PåEgg: Lite innsal, jobbar med kjedene. Mogeleg også behov for forbetring av produktet, lite smak utan tilsetjing av kjøt.
  - Utfordring med samhandling fagutval og Marknad.
  - Kategorisjef på egg kjem på fagsamling for eggprodusentar i region Nord.
- Bjørn Arne har prata med ein produsent som hadde gått over til konkurrent. Skuldast ein dårleg samtale med Medlemssenter, men er no klar for Nortura igjen. Løner seg å prate med folk 😊
- Merethe orienterte om marknadssituasjonen. Egg: Stort overskot. Storfe: Lager truleg tømt til påske. Lam: Maks frysefrådrag ut mars. Gris: Eksport. Dobbelt mottakspåkt gjeve høyringsvar på saman med Bondelaget. Høgt lager av kvitt kjøt.